
Z poważaniem,

Jolanta Trytko-Warcza

Grzegorz Samborski

c

Zwracamy się z prośbą o udzielenie odpowiedzi na poniższe pytania.

1.Ile firm na dzień 28 luty 2018 r. działa na terenie byłej fabryki PSD przejętym przez gminę

Nysa? Prosimy o podanie dokładnych nazw przedsiębiorstw wynajmujących hale z datą
rozpoczęcia działalności na terenie PSD.

2.Jakie dochody uzyskano z terenu PSD od czasu jego przejęcia przez gminę Nysa ?

3.Jakie kwoty i ile rat wydano na spfatę obligacji przychodowych do dnia 30 grudnia 2017 r. ?

4.Z jakiego budżetu dokonano spłaty rat obligacji przychodowych, gminy Nysa czy spółki
Agencja Rozwoju Nysy ?

5.Jaką kwotę z budżetu gminy Nysa przekazano na konto Agencji Rozwoju Nysy od początku

powołania nowej spółki do dnia 28 luty 2018 r.?

6.Ile wynosi na dzień 28 luty 2018 r. zadłużenie najemców na terenie byłej PSD wobec gminy

Nysa ?
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